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Biedrība „Latvijas Riteņbraukšanas federācija” 
Reģ. Nr. 40008023340 

Roberta Feldmaņa iela 11, Rīga, LV-1014 
Padomes sēdes protokols Nr. 16 

 

Rīgā, 2022. gada 10. maijā, pulksten 09:30. 
 
Piedalās Latvijas Riteņbraukšanas federācijas, turpmāk – LRF, padomes locekļi: Sandis Āķis, 

Mārtiņš Ķeņģis, Uldis Ālītis, Linards Veide, Ivo Čerbakovs. 
 
Uzaicināti: Valdes loceklis un ģenerālsekretārs Toms Markss, valdes loceklis un izpilddirektors 

Artis Ozols, šosejas un MTB menedžeris Armands Bēcis, biedrības “Nesēdi mājās” valdes loceklis 
Armands Pivors.  
 

Padome sanākusi piecu locekļu sastāvā. Padome ir lemttiesīga.  
 
Sēdi vada: Sandis Āķis 
Protokolē: Toms Markss 

 
Padomes sēdes vadītājs Sandis Āķis izsaka priekšlikumu izskatīt padomes sēdes 
darba kārtībā šādus jautājumus. 

1. Iepriekšējās padomes sēdes protokola apstiprināšana – T. Markss. 
2. Biedrības "Nesēdi mājās" iesnieguma izskatīšana par iestāšanos biedrībā "Latvijas 
Riteņbraukšanas federācija" – A. Pivors.  

3. Ziņojums par LRF darbību aprīļa mēnesī – T. Markss. 
4. Ziņojums par LRF finanšu stāvokli – A. Ozols. 
5. Par vēršanos Nacionālajā sporta padomē par papildus finansējuma piešķiršanu LRF 

pamatdarbības nodrošināšanai un pieaugušo izlašu dalības nodrošināšanai pasaules 
čempionātos šosejā, MTB, BMX – T. Markss. 
 

1. Iepriekšējās padomes sēdes protokola apstiprināšana – T. Markss. 
T. Markss aicina padomes locekļus balsot par LRF padomes sēdes protokola Nr. 15 
apstiprināšanu. 

 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, Ķeņģim, Linardam 
Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 

Apstiprināt LRF padomes sēdes protokola Nr. 15 redakciju. 
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2. Biedrības "Nesēdi mājās" iesnieguma izskatīšana par iestāšanos biedrībā 

"Latvijas Riteņbraukšanas federācija" – A. Pivors.  
A. Pivors informē padomes locekļus uz uzaicinātos par biedrības “Nesēdi mājās” līdzšinējo 
darbību un plānoto darbību sacensību rīkošanas jomā 2022. gadā. A. Pivors norāda uz 

veiksmīgo sadarbību ar LRF Latvijas čempionāta un Latvijas kausa posma MTB XCO krosā 
sarīkošanā. Informē par biedrības ieceri rīkot urbānā tipa pilsētas sacensībām Ogrē. A. Pivors 
aicina padomes locekļus uzņemt biedrību “Nesēdi mājās” biedrībā “Latvijas Riteņbraukšanas 

federācija”. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par biedrības “Nesēdi mājās”  darbības 
plāniem. 
 

Padome, balsojot Sandim Āķim, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, Ķeņģim, Linardam 
Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 
Uzņemt biedrību “Nesēdi mājās” biedrībā “Latvijas Riteņbraukšanas federācija” kā juridisko 

biedru, nosakot tai biedru iestāšanās un gada maksu padomes apstiprinātajā apmērā. 
 
3. Ziņojums par LRF darbību aprīļa mēnesī – T. Markss. 
T. Markss veic ziņojumu par LRF darbību aprīļa mēnesī, norādot uz sadarbību ar Latvijas Sporta 

federāciju padomi, Latvijas Olimpisko komiteju un Izglītības un zinātnes ministriju, kā arī 
Starptautisko Riteņbraukšanas savienību (UCI). T. Markss informē par sacensību sezonas 
sākumu un situāciju ar sponsoru piesaistīšanu. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par LRF 

darbību aprīļa mēnesī.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, Ķeņģim, Linardam 

Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 
Pieņemt zināšanai T. Marksa ziņojumu.  
 

4. Ziņojums par LRF finanšu stāvokli – A. Ozols. 
A. Ozols informē padomes locekļus un uzaicinātos ar LRF finanšu stāvokli. Norāda uz ieņēmumu 
un izdevumu pozīcijām, kā arī budžeta izpildi. Informē, ka maija mēnesī sāksies sacensību 

sezona Latvijā un riteņbraukšanas veidu izlašu pasākumi, tādējādi pieaugs gan izdevumu, gan 
ieņēmumu pozīcijas. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par LRF finanšu stāvokli. 
 

Padome, balsojot Sandim Āķim, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, Ķeņģim, Linardam 
Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 
Pieņemt zināšanai A. Ozola ziņojumu.  

 
5. Par vēršanos Nacionālajā sporta padomē par papildus finansējuma piešķiršanu 
LRF pamatdarbības nodrošināšanai un pieaugušo izlašu dalības nodrošināšanai 

pasaules čempionātos šosejā, MTB, BMX – T. Markss. 
T. Markss iepazīstina ar sagatavoto vēstuli Nacionālajai sporta padomei. T. Markss norāda, ka 
vēstules mērķis ir informēt par esošo LRF finansiālo situāciju un lūgtu papildus finansējumu LRF 

pamatdarbības nodrošināšanai, kā arī šosejas un BMX frīstaila riteņbraukšanas veidu pieaugušo 
izlašu dalības nodrošināšanai 2022. gada pasaules čempionātos. Padomes locekļi un uzaicinātie 
diskutē par vēstules saturu un nepieciešamajiem uzlabojumiem. I. Čerbakovs ierosina lūgt 

Tomam Skujiņam sagatavot vēstuli sportistu vārdā.  
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Padome, balsojot Sandim Āķim, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, Ķeņģim, Linardam 
Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 

6.1. Uzdot T. Marksam veikt redakcionālus uzlabojumus vēstules Nacionālajai sporta padomei 
saturā.  
6.2. Aicināt sagatavot vēstuli par nepieciešamu papildus valsts atbalstu sportistu vārdā Tomam 

Skujiņam.  
 
Padome darbu beidz pulksten 10:30. 

 
 
Sandis Āķis       

Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Prezidents     ____________________________ 
 

      
Ivo Čerbakovs      
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 

 
Mārtiņš Ķeņģis     
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 

Padomes loceklis    ____________________________ 
 
Linards Veide 

Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
 

 
Uldis Ālītis 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 

Padomes loceklis    ____________________________ 
 
 
 
Protokolists Toms Markss   ____________________________ 


